
Zápisnica zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante, konaného dňa 
21.10.2013 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnený:    Katalin  Vanya 
                             Mgr. László Benkovics 
                             Mgr. Anita Horváth 
Program:  
 
1.Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení mesta Galanta za 
školský rok 2012/2013  
2. Vyhodnotenie výzvy č.3/2- na podporu talentovaných žiakov 
3. Návrh rozpočtu na rok 2014 
4. Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy žiaka základnej umeleckej školy, 
na dieťa materskej školy a na dieťa školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta. 
5. Informatívna správa o rekonštrukčných prácach v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
6. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
7. Rôzne 
 
Otvorenie 
PaedDr. Černý -privítal všetkých prítomných, program bol jednomyseľne schválený 
všetkými členmi. 
 
1) Správa o výchovno -vzdelávacej činnosti škôl a škols. zariadení  v pôsobnosti mesta 
Galanta v šk. roku  2012/2013,  ktorú na základe vyhlášky vypracúvajú všetci riaditelia škôl 
a školských zariadení. 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
Mgr.Orbánová predložila Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a škols .zariadení 
mesta Galanta. Správa  o vých- vzdel. činnosti škôl a škol. zariadení obsahuje  všetky 
základné údaje(financovanie ,vzelávacie a kultúrne poukazy, počty žiakov). 
Komisia školstva jednomyseľne odsúhlasila  Správu o výchovno –vzdelávacej činnosti 
škôl a škols. zariadení  na rok 2012/2013 a odporučila na  schválenie  MsZ bez 
pripomienok. 
 
2)  Vyhodnotenie Výzvy č.3/2 ,  na základe žiadosti  na podporu talent. žiakov. 
Materiál bol doručený všetkým členom  komisie . Prílohou materiálu bolo tabuľkové 
spracovanie žiadostí. 
PaedDr. Černý –informoval členov o žiadostiach, podaných na podporu talent. Žiakov. 
Komisia školstva– navrhuje   pre ZŠ  Gejzu Dusíka finančnú čiastku    70 €  
                                                      ZŠ Z. Kodálya finanč. čiastku            270 
                                                      ZŠ SNP   finanč.čiastku                  70 €, 70 €      
                                                 
Komisia školstva jednomyseľne  odsúhlasila pridelené prostriedky vrátane Výzvy č.3/2  
 
3) Návrh rozpočtu na rok 2014. 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 



Mgr. Orbánová – predložila návrh rozpočtu na rok 2014 pre školy a škols. zariadenia 
,vysvetlila jednotlivé položky materiálu.  
Mgr. Biró -požiadal vedúcu oddelenia školstva Mgr. Orbánovú , aby predložila k  návrhu 
rozpočtu  na rok 2014  aj  rozpočet na rok 2013pre školy a školské zariadenia . 
PaedDr. Černý-  podotkol, že zatiaľ nevieme, aké budú priority v školstve, čiže až neskôr by 
sme sa mali dohodnúť, nie takto narýchlo.  
 
Komisia školstva jednomyseľne  odsúhlasila predložený návrh rozpočtu Mesta Galanta 
na rok 2014 -školstvo  
a odporúča ho na  schválenie MsZ s nasledovnou pripomienkou:   navýšiť výšku 
finančných prostriedkov  v kapitole 09 vzdelávanie  -školstvo, rekonštrukcia školských 
objektov, opravy a údržby na  120.000 €. 
 
4 ) Návrh  VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy žiaka základnej umeleckej 
školy, na dieťa materskej školy a na dieťa školského zariadenia so sídlom na území 
mesta Galanta  v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
 
Mgr. Orbánová  -predložila návrh VZN  a uviedla  aké zmeny sa vykonali. 
Informovala členov komisie, že zo zákona sa VZN  stanovuje každý rok. V zmysle § 6 ods.12 
písm. d) zákona 596/2003 Z.z. -o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene 
a doplnení  niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vyplýva  obci povinnosť prija ť 
všeobecne záväzné nariadenie na príslušný kalendárny rok, v ktorom určí výšku a spôsob 
poskytovania dotácie na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, materským 
školám, jazykovým školám a školským zariadeniam so sídlom na území obce vrátane 
základných umeleckých škôl, materských škôl, jazykových škôl a školkých zariadení vo 
svojej zriaďovateľskej pôsobnosti. 
 
 Komisia školstva prerokovala návrh a jednomyseľne odsúhlasila  návrh VZN o určení 
výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy a na dieťa  
materskej školy a na dieťa školského zariadenia so sídlom na území  mesta Galanta na 
rok 2014 . 
 
5) Informatívna správa o rekonštrukčných prácach v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
Materiál bol doručený všetkým  členom komisie. 
 
Mgr. Orbánová- informovala členov komisie o vykonaných rekonštrukčných prácach na 
školských objektoch.  
p. Michalíková -uviedla, že by dodávatelia , ktorí vykonávajú rekonštrukčné práce na 
školách,  mali mať certifikát odbornej spôsobilosti, ktorým sa majú preukázať. 
 Mgr .Orbánová ďalej informovala, že všetky rekonštrukčné práce vykonané na školách 
zabezpečujú riaditelia, prostredníctvom firiem s odbornou spôsobilosťou. 
Informovala o nutnosti  rekonštrukcie strechy ďaľšieho pavilónu nakoľko jedna časť  bola 
vykonaná , ale je nevyhnutné vykonať aj výmenu okien na ZŠ SNP -finančná čiastka je 
nákladná. 
PaedDr.Černý- uviedol, že by sa to dalo riešiť splátkovo- v priebehu 5-6 rokov vypracovať 
splátkový kalendár. 
 



Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu o rekonštrukčných prácach 
v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
 
6) Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
 
Mgr. Orbánová- uviedla ,  
že na ZŠ- G. Dusíka sa  snažila vyhovieť požiadavke na havarijný stav soc. zariadenia, čiže 
o 10.000  € navýšiť. 
Ďalšia žiadosť nebola doručená, tabuľka z materiálov o havarijných stavoch bola členom 
komisie predložená. 
Komisia školstva  berie na vedomie  prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných 
stavov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
  
7) Rôzne 
V tomto bode sa predložilo  členom komisie stanovisko k žiadosti Petra Mišoviča z mestkej 
časti Hody, ktorý žiada  o vyjadrenie pri odkúpení pozemku v správe Materskej školy- Óvoda 
-pozemok je súčasťou dvora elokovanej triedy materskej školy  v Hodoch. 
Stanovisko predložila pani riaditeľka Šemetková, z Materskej školy -Óvody,  taktiež 
stanovisko   oddelenia školstva, kultúry a športu. 
p. Michalíková- informovala ,že k tomuto stanovisku sa má vyjadriť Mesto Galanta ,tak ako 
to bolo odsúhlasené v augustovom zasadnutí. 
PaedDr. Černý- treba doložiť stanovisko mesta Galanta aký zámer má vedenie mesta 
Galanta,a až potom sa k tomu vyjadria všetci členovia komisie školstva 
Navrhuje vrátiť sa k pôvodnému uzneseniu. 
 
Na záver predseda Komisie školstva  poďakoval za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie by malo 
byť  7. novembra 2013. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                      PaedDr. Peter Černý v.r. 
                                                                                             predseda komisie 
 
 
Za správnosť: Mgr. Katarína Barcziová 
         zapisovateľka komisie 


